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Zápis z jednání VV ČF dne 24. 5. 2022 – 05/2022 
Lomnického 1705/5, Praha 4 

 
 
Přítomní:  Daniel Novák, Petr Musil (do 16:15), Václav Culka, Lukáš Dolejš, Tomáš Pacák, 

Michal Peterka, Jiří Dufek, Martin Musil 
 
Omluveni: Petr Galasovský 
 
Hosté:  Tomáš Frank, Jakub Furmánek, Jan Jirovský, Veronika Jelínková, Roman Urbář, 

Zdeněk Mlčoušek 
 
Omluveni: Zuzana Svobodová 
 
Ověřovatelé: Václav Culka a Martin Musil 
 
Zapisovatel:  Veronika Jelínková  
 
Zahájení: 9:30 
Ukončení: 16:25 
 
 
Program jednání: 
1) Schválení zápisu z VV 04/2022 a programu jednání 05/2022  
2) Kontrola plnění usnesení VV  
3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 
4) Superfinále 2022 
5) Reprezentace 
6) Vývoj v politických záležitostech 
7) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF 
8) Mezinárodní záležitosti 
9) Informace ze sekretariátu 
10) Valná hromada 2022 
11) Rozpočet 2022 a finanční stabilita 
12) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro sezónu 2023/2024 
13) Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 
14) Vyhodnocení aktuálního RP a aktualizace rozvojového plánu ČF na období 2022-2032  
15) Návrh úprav Legislativních předpisů 2022 
16) Návrh nového Přestupního řádu s aplikací od sezóny 22/23 
17) Akční plán rozvoje žen ve florbale 
18) Postoupení soutěže FBK Sršni (1. liga) 
19) Licenční řízení 2022/2023 
20) Komplexní program 
21) Žádost o záštitu Českého florbalu 
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Materiály brané na vědomí: 

40) Zpráva o průběhu ligových soutěží 
41) Přehled vypsaných dotačních programů s možností získat finanční podporu a jejich úspěšnost 

v jednotlivých regionech 
42) Zhodnocení činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2021/2022 
43) Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. 

ligy mužů v sezóně 2021/2022 
44) Zpráva o průběhu regionálních valných hromad 
 
 
AD 1) Schválení zápisu z VV 04/2022 a programu jednání 05/2022 

 

Viz výše  
 
Usnesení č. 01/05/22: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 04/22 

- schvaluje program jednání VV 05/22 
- jmenuje ověřovateli zápisu VV 05/22 V. Culku a M. Musila 

 
 
AD 2) Kontrola plnění usnesení VV  
 
Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

Usnesení č. 02/05/22: VV ČF 
- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  
 
Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. 

 

KEI – Jednání se uskutečnilo 4. 5. prezenčně v Praze; hlavními body jednání byla příprava materiálu 

Projekce vývoje rozpočtů 2022-2025; připomínkovací řízení. 

 

KEFAM – Jednání prezenčně 3. 5.; obsah jednání: materiály pro VV Zhodnocení průběhu sezóny 

2021/2022 a Superfinále 2022; reglementy elitních soutěží 2022/2023 - finální verze schválené VV 

(bez změny u povinného odběru na SFF); jednotné set-upy pro TV a ne TV utkání Livesport 

Superligy; zhodnocení návštěvnosti a sledovanosti elitních soutěží v sezoně 2021/2022; vydání 

článku k povinnosti jednotných povrchů; příprava nové Koncepce KEFAM - forma a první návrhy 

obsažených oblastí; připomínkování materiálů. 
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KRO – Jednání komise proběhlo 2. 5. telekonferenčně; mezi hlavní řešené body patřily informace 

z VV; hodnocení plnění jednotlivých cílů z rozvojového plánu ČF; aktuality ohledně Komplexního 

rozvoje oddílů (průběh a stav činností v rámci programu a informace z výběrových schůzek); 

Rozvojový plán ČF 2022-2032; informace z krajských VH; příprava setkání s Hejtmany 

s prezidentem a VV v červnu; připomínkovací řízení. 

 

KR – Jednání komise přesunuto až na červen, připomínkování materiálů proběhlo online formou. 

 

KS – Jednání 9. 5. v Brně prezenčně; hlavní body: detailně řešeny návrhy změn Legislativy 2022 

s připomínkami a dále připomínky k návrhu Odvolacího řádu; projednána zpráva o průběhu ligových 

soutěží; výhled koncepce komise soutěží na další období; určení termínů dalších jednání komise. 

 

KRD – Jednání proběhlo 4. 5. v Brně; obsah jednání: finalizace materiálů na VV Zhodnocení 

činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2021/2022; navazující příprava Seznamu rozhodčích a 

delegátu pozvaných na základní školení 2022/2023 - rozřazování párů na listiny a doplňování 

nových párů z regionů; Návrh nominace rozhodčích a delegátů na mezinárodní listiny IFF pro roky 

2023 a 2024; příprava harmonogramu základních školení celostátní rozhodčích a delegátům - 

školitelé a témata; připomínkovací řízení. Komise se sešla na dalším celodenním jednání (22. 5.), 

které bylo zaměřeno na přípravu aktualizace koncepce rozhodčích a delegátů. 

 

KVM – Jednání proběhlo 16. 5. prezenčně; hlavními body: důležité body z jednání VV ČF; Návrh 

změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí; diskuse kolem MČR starších žáků 

s hlavním bodem o (ne)pořádání akce, kdy se připojila i debata nad obdobnou akcí pro kategorii 

starších žákyň – diskuse bude pokračovat na setkání s hejtmany v Brně; dále komise řešila detailní 

informace k trenérskému vzdělávání; připomínkování materiálů.  

 

KŽ – Jednání proběhlo 12. 5. prezenčně; body jednání: finalizace předkládaného materiálu pro VV, 

podtémata strategie. 

  

Dále T. Pacák informoval o své účasti na jednání RVV Karlovarského a Plzeňského kraje, které 

proběhlo 9. 5. od 9 hod v Kavárně A v Plzni. Jednání zhodnotil jako vcelku neformální; řešili nízké 

počty týmů v některých soutěžích, nastavení soutěží, odměňování rozhodčích, kteří často 

vypomáhají v regionu PH+SČ; doporučil volit místo jednání, které je více uzpůsobeno pro osobní 

komunikaci a vhodné pro jednání RVV, jakožto nejvyššího orgánu regionu.  

 

Usnesení č. 03/05/22: VV ČF 
- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 
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- bere na vědomí informaci o osobní účasti T. Pacáka na RVV 
Karlovarského a Plzeňského kraje 

 
 
AD 4) Superfinále 2022 
 
Členům VV bylo předloženo finanční vyúčtování SFF 2022. R. Urbář doplnil komentářem detaily k 
předloženému materiálu. Akce nebyla podpořena dotací MHMP. Celá akce je tedy financována z 
příjmů akce samotné. Plánování rozpočtu a nastavení ceny vstupenek proběhlo v září 2021, kdy 
poté nastalo markantní zdražování energií i dalších nákladů, což se samozřejmě do bilance akce 
propsalo. Do celkového výsledku se propsaly i náklady na oslavu 30 let (ocenění, speciální show a 
videa, výstava apod.). 
Finance rozdělované oddílům jsou stanoveny reglementem a z celkového zisku očištěného o 
podporu superfinalistů (VIP a finanční podpora) se vyplatí podíl všem oddílům Livesport Superligy. 
Vzhledem k administrativní náročnosti se VV v tomto případě shodl na vypořádání podílu na zisku 
tak, že celá částka bude alokována v rámci komise KEFAM pro další využití např. na podporu 
videopřenosů apod. Proběhla krátká diskuse k finanční bilanci akce včetně vyjádření spokojenosti 
nad finančním výsledkem. 
 
Usnesení č. 04/05/22: VV ČF 

- bere na vědomí finanční vyúčtování SFF 2022 
 
 
AD 5) Reprezentace 
 
V. Culka za KR navrhl VV ke vzetí na vědomí nové členy RT žen - T. Fibigera (trenér brankářek) a 
L. Netrefu (asistent trenéra). Proběhla krátká diskuse nad účastí J. Berky na MČR žáků na lavičce 
oddílu. D. Novák doplnil, že tato účast byla předjednána v rámci smlouvy. 
 
Usnesení č. 05/05/22: VV ČF 

- bere na vědomí nové členy RT žen  
 
 
AD 6) Vývoj v politických záležitostech  
 
D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech, kdy do nynější doby není rozhodnutí ve věci 
dotace “Podpora sportovních svazů 2022” ze strany NSA i přes osobní informaci od předsedy, že 
by mělo proběhnout koncem dubna, nejdéle na začátku května. Seznámil členy VV se stavem 
zpracování dotací od NSA. Činnost NSA je zpožděná, jak vyhodnocování, tak rozdělování dotací, 
kdy zasílání rozhodnutí o přidělených dotacích v rámci programu Můj klub 2022 je zdlouhavé a  uvádí 
celé sportovní prostředí do ekonomické nejistoty. Nadále probíhá příprava novelizace Zákona o 
sportu. 
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Usnesení č. 06/05/22: VV ČF 
- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  
- bere na vědomí informace o stavu dotací od NSA 

 
 
AD 7) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF 
 
P. Musil za KRO předložil témata bloku Práce ve skupinách při jednání Setkání hejtmanů 
jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF v červnu 2022. 
 
Usnesení č. 07/05/22: VV ČF 

- bere na vědomí témata bloku Práce ve skupinách při jednání 
Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a 
VV ČF v červnu 2022 
 

 
AD 8) Mezinárodní záležitosti 
 
D. Novák předložil aktuální informace o mezinárodních záležitostech. Proběhla krátká diskuse k 
oblasti fungování IFF. Členové se dotazovali na celkovou vizi IFF, kterou je z jejich pohledu potřeba 
aktualizovat, případně vytvořit zcela znovu. Servis sekretariátu IFF je po období pandemie na velice 
nízké úrovni a je potřeba vytvořit tlak na zlepšení. Daná problematika bude interně podrobně 
diskutována a závěry budou po schválení VV komunikovány směrem k IFF. 
 
T. Frank informoval členy VV o výsledcích ze schůzky konceptu Home – Away Champions Cupu 
(účastní se zástupci Top 4). Detaily konceptu se budou finalizovat na osobní schůzce v průběhu 
srpna, kdy přípravu podkladů řeší sekretariát IFF a bude nutné vše dořešit před začátkem letošního 
ročníku soutěží. 
Další předložené informace se týkaly Future Floorball, kdy iniciativa vychází od zástupců Top 4 
federací. Je naplánováno setkání v září v Zurichu. 
Informoval o průběhu řešení situace kolem překládaného MS juniorek, které nakonec pořádá Polsko. 
V rámci řešení pořádání tohoto šampionátu byla i diskuse finanční podpory pořadatele tak, aby se 
šampionát konal a pomohlo se řešit finanční zajištění vzhledem ke krátkému času. U diskuse nad 
podporou byli zástupci jak Top4, tak i dalších federací. Většina federací připustila možnost finančně 
podpořit organizátora. ČF v tomto ohledu deklarovala maximální podporu ve výši 10 tis. Euro. 
Členové VV vyjádřili podporu tomuto řešení, nicméně jej nepovažují za systémové. 
 
J. Jirovský přednesl informace z jednání RACC IFF, kde řešili primárně lokace dalších 
mezinárodních akcí, kdy zástupci vnímají mírné problémy s asijskými lokacemi. Problematiku 
diskutovali a na dalším jednání bude pokračovat. Fungování IFF je potřeba přenastavit v závislosti 
na vývoj situace ve všech oblastech.  
 

Usnesení č. 08/05/22: VV ČF 
- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 
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- bere na vědomí informace ke konceptu Champions Cupu 
- bere na vědomí informace o MS juniorek v Polsku 
- bere na vědomí finanční podporu pro organizátora MS juniorek 

v Polsku v maximální výši 10 tis. Euro 
- bere na vědomí postoj k omezenému fungování sekretariátu IFF 
- ukládá připravit vstupy a podklady pro diskusi k plánovaným 

závěrům vůči IFF 
zodpovídá: D. Novák  Termín: 12. 09. 2022 

 
 
AD 9) Informace ze sekretariátu 
 
T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu.  
 
D. Novák a T. Frank přednesli výsledek auditu ČF s.r.o., který dopadl bez výhrady. Obdrželi jsme 
několik doporučení od auditorky, které budou dále aplikovány. Informoval o starších pohledávkách 
v účetnictví ČF s.r.o., kde došlo k posunu ve formálních krocích řešení. S auditorkou je diskutována 
situace ohledně toho, že by se stal spolek plátcem DPH, kdy bude potřeba se na případnou změnu 
připravit. K tomu se připojila debata kolem EET a jeho reálného výhledu a dopadů do florbalu. 
 
R. Urbář předložil informace k Street Floorball League – registrace spuštěny; konání na 6 místech 
(Pardubice, Brno, Ostrava, Plzeň, České Budějovice, Praha). Během 4 dnů po spuštění registrací 
dosaženo již 70% obsazenosti všech turnajů. Zájem je potěšující. Bylo diskutováno zapojení více 
regionálních míst pro konání turnajů SFL. 
Dále pokračoval informací o akci Florbalista sezóny, která proběhne 17. 6. v Praze v hotelu 
Belvedere. Informoval o pozvaných skupinách včetně medailových týmů z posledních MS (muži, 
junioři a juniorky).  
 
J. Jirovský informoval o Olympiádě dětí a mládeže, která se uskuteční 26. - 30.6. v Olomouckém 
kraji. Florbal bude opět zastoupen plným počtem 14 týmů chlapců i dívek ze všech krajů ČR. 
 
Z. Mlčoušek za soutěžní úsek prezentoval průběžné informace k přihláškám do soutěží ČF na 
sezónu 2022/2023, které se uzavírají ve čtvrtek 26. 5. 2022 o půlnoci. 
 
Usnesení č. 09/05/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 
- bere na vědomí informace i průběhu auditu ČF s.r.o. 
- bere na vědomí informace o Street Floorball League 
- bere na vědomí informace o Florbalistovy sezóny 
- bere na vědomí informace o Olympiádě dětí a mládeže 
- bere na vědomí informace o průběhu přihlášek 2022/2023 
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AD 10) Valná hromada 2022  
  
D. Novák předložil členům VV Jednací a Volební řád 24. VH. Dále byla předložena Zpráva o činnosti 
ČF od 23. VH, Ekonomická zpráva, Zpráva AK, Zpráva DK, materiál Přehled vyplacené finanční 
podpory oddílům a dále byla předložena prezentace Programů podpory. Členové VV byli seznámeni 
se seznamem kandidátů do voleb na VH. D. Novák detailně informoval o celém procesu a časové 
ose od zaslání žádosti (28.4.2022) o poskytnutí zprávy ORK pro potřeby delegátů VH, jako úkolu, 
který mu uložil VV na minulém svém zasedání 26.4.2022. VV nakonec obdržel zprávu od předsedy 
ORK jako podklad v noci před jednáním VV. Proběhla diskuse o obsahu zprávy a splnění požadavku 
VV pro potřeby delegátů VH. VV se jednomyslně shodl, že zpráva neobsahuje informace o průběhu 
kontrolní a revizní činnosti za uplynulé období. Členové VV se shodli na tom, že do složky 
podkladových materiálů pro delegáty VH bude vložena pouze zpráva o činnosti ORK s přehledem 
řešených odvolání zpracovaná sekretariátem z důvodu, že písemná Zpráva ORK pro 24. VH nebyla 
dodána. 
 
Dále informoval o žádosti o předložení účetních podkladů ČF s.r.o. a ČF (spolek) ze strany T. Kafky, 
předsedy ORK dne 19.5. Vzhledem k tomu, že ORK nedořešila, aby systémově měla nárok na data 
obchodní společnosti, tak D. Novák požádal o jednorázové schválení předání těchto ORK. To 
členové VV následně schválili. Proběhla následná diskuse k nastavení předkládání účetních 
podkladů ČF s.r.o.  
 
Usnesení č. 10/05/22: VV ČF 

- schvaluje Jednací řád 
- schvaluje Volební řád 
- schvaluje Zprávu o činnosti 
- schvaluje Ekonomickou zprávu 
- bere na vědomí Zprávu AK 
- bere na vědomí Zprávu DK 
- bere na vědomí materiál Přehled vyplacené finanční podpory 
- bere na vědomí prezentaci Programů podpory 
- bere na vědomí seznam kandidátů do voleb VH 
- bere na vědomí informace o žádosti o předložení účetních 

podkladů ČF s.r.o. a ČF spolek ze strany předsedy ORK 
- schvaluje zařazení do složky podkladových materiálů pro delegáty 

24. VH Technické zprávy ORK sestavené sekretariátem z důvodu 
nedodání Zprávy předsedou ORK pro VH v požadovaném termínu 

- ukládá jednatelům ČF s.r.o. předložit podklady předsedovy ORK 
nejpozději 31. 5. 2022 

- ukládá projednat s předsedou ORK dodržování potřebných lhůt a 
komunikaci ORK s VV 

zodpovídá: D. Novák  Termín: 31. 05. 2022 
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AD 11) Rozpočet 2022 a finanční stabilita 
 
Pokračovala diskuse členů VV nad oblastí priorit a kroky vedoucími k udržení finanční stability ve 
střednědobém horizontu. T. Frank detailně okomentoval předloženou prezentaci Projekce vývoje 
rozpočtu ČF 2022–2025. Proběhla obsáhlá diskuse nad hledáním řešení, volbami a možnostmi mezi 
řešeními zejména na stránce výnosů (již detailněji zpracováno), tak i na straně nákladů (bude ve 
větším detailu zpracováno do konce června). Členové VV se shodovali v nutnosti komplexního a 
vyváženého řešení napříč všemi oblastmi florbalu při plnění stanovených ekonomických cílů. 
V diskusi na základě analýz pro optimalizaci a stanovení řešení bude VV nadále pokračovat. 
 
Usnesení č. 11/05/22: VV ČF 

- bere na vědomí možné kroky vedoucí k dosažení cíle vyrovnaného 
rozpočtu v roce 2025 dle střednědobé finanční strategie na straně 
výnosů  

- ukládáme dopracovat možnou projekci vývoje finanční situace z 
pohledu nákladů 

zodpovídá: T. Frank  Termín: 30. 06. 2022 
 
 
AD 12) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro sezónu 2023/2024 
 
L. Dolejš za KVM předložil finalizovaný materiál Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická 
družstva pro sezónu 2023/2024. 
 
Usnesení č. 12/05/22: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh úpravy povinnosti oddílů mít 
mládežnická družstva pro sezónu 2023/2024 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 
zodpovídají: L. Dolejš  Termín: 31. 05. 2022 
 
 

AD 13) Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 
 
L. Dolejš za KVM předložil finalizovaný materiál Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání 
trenérských licencí. 
 
Usnesení č. 13/05/22: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh změn a doplňků směrnice a 
kritérií získávání trenérských licencí  

- ukládá zveřejnit na webu ČF 
zodpovídají: L. Dolejš  Termín: 31. 05. 2022 
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AD 14) Vyhodnocení aktuálního RP 2020–2030, aktualizace Rozvojového plánu ČF na období 
2022–2032 
 
Členové VV byli seznámeni s finální podobou Hodnocení aktuálního RP a jeho aktualizací na nové 
období 2022–2032. Oba materiály jsou podklady pro 24. VH ČF. 
 
Usnesení č. 14/05/22: VV ČF 

- schvaluje finální podobu vyhodnocení RP 2020–2032 
- schvaluje aktualizaci RP na období 2022-2032 
- ukládá předložit oba materiály ke schválení 24. VH  
 

 
AD 15) Návrh úprav Legislativních předpisů 2022 
 
J. Furmánek za Sekretariát seznámil členy VV s aktualizovanými materiály v rámci návrhů úprav 
legislativních předpisů 2022 po připomínkování a před finalizací pro následující jednání VV.  
 
Z. Mlčoušek připojil vysvětlující komentář ohledně detailů navrhovaných úprav obsažených v 
materiálu Návrh úprav soutěžního řádu. Proběhly jednotlivě krátké diskuse ke všem 4 materiálům.  
 
Členové VV se shodli na připomínce ke zvýšení poplatku za projednání odvolání v rámci návrhu 
úprav Odvolacího řádu navržených ORK. VV je toho názoru, že oběma změnami, a to zrušením 
dvou úrovní poplatků (500,- a 1.000,- Kč) a celkové troj a šesti násobné zvýšení, na 3.000,- Kč, 
omezuje významným způsobem práva členů spolků na odvolání. Na příštím jednání VV proběhne 
finální diskuse. 
 
Usnesení č. 15/05/22: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizované materiály Návrhy 
úprav legislativních předpisů 2022 obecné, v rámci Disciplinárního 
řádu a Soutěžního řádu a Statut ORK. 

- ukládá finalizovat materiály 
zodpovídají: T. Frank  Termín: 31. 05. 2022 

 
 
AD 16) Principy z Návrhu nového přestupního řádu s aplikací od sezóny 2022/2023  
 
V návaznosti na dřívější diskuse v rámci předchozích jednání výkonného výboru a usnesení valné 
hromady T. Frank předložil k potvrzení a schválení VV principy pro diskusi k návrhu nového 
Přestupního řádu. V rámci diskuse zazněla souhlasná stanoviska s principy volného hráče a řešení 
hráče se smluvním vztahem k oddílu. Diskuse bude určitě potřeba nad případným přístupem a 
nastaveními u principu odloženého výchovného. Nynější přestupní řád zatím potřebám a 
podmínkám florbalu v ČR dostačuje a plní své funkce. 
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Usnesení č. 16/05/22: VV ČF 
- bere na vědomí Návrh principů nového přestupního řádu 
- ukládá vytvořit pracovní skupinu, která se bude tématem a principy 

zabývat a která připraví výstup návrhu ke schválení na jednání VV 
zodpovídají: T. Frank  Termín: 30. 06. 2022 

 
 
AD 17) Akční plán rozvoje žen ve florbale 
 
M. Musil za KŽ předložil materiál Akční plán rozvoje žen ve florbale a detailně jej představil a vyzdvihl 
tři body – Extraliga žen, nábory nových hráček a programy podpory žen ve florbale. Podrobnější 
diskuse proběhne na dalších jednáních VV. M. Musil vznesl podnět k diskusi na změnu názvu 
komise na Komisi rovných příležitostí. 
 
Usnesení č. 17/05/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Akční plán rozvoje žen ve florbale 
- ukládá připomínkovat materiál 
zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 30. 06. 2022 
 
 

AD 18) Postoupení soutěže FBK Sršni 
 
J. Furmánek informoval o předložené dohodě oddílů FBK Sršni a Aligators k postoupení soutěže (1. 
liga mužů namísto Národní ligy). Členové VV diskutovali danou žádost včetně výše poplatku, který 
byl stanoven na 40 000,- Kč. 
 
Usnesení č. 18/05/22: VV ČF 

- schvaluje postoupení soutěže (1. liga mužů) od oddílu FBK Sršni 
na oddíl Aligators 

- stanovuje dle legislativních řádů poplatek za postoupení (1. liga 
mužů) ve výši 40.000 Kč 

 
 
AD 19) Licenční řízení 2022/2023 
 
J. Dufek předložil zprávu Licenční komise o průběhu licenčního řízení k udělení oddílových licencí 
pro sezónu 2022/2023 v Superlize mužů, Extralize žen a 1. lize mužů včetně soupisu rozhodnutí 
Licenční komise. Proběhla krátká diskuse k problematice obsahu, formě, předkládání a plnění 
akčních plánů oddílů. Členové VV se shodli na potřebě průběžné kontroly plnění akčních plánů ze 
strany oddílů ve stanovených termínech. 
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Usnesení č. 19/05/21: VV ČF  
- bere na vědomí zprávu Licenčního manažera o průběhu licenčního 

řízení k udělení oddílových licencí pro sezónu 2022/2023 v 
Superlize mužů, Extralize žen a 1. lize mužů; 

- ukládá předložit výsledky hodnocení průběžného plnění akčního 
plánu ze strany oddílů každé čtvrtletí 

zodpovídá: licenční manažer  Termín: 09. 10. 2022 
 
 
AD 20) Komplexní rozvoj oddílů 
 
P. Musil za KRO předložil seznam přihlášených oddílů do Komplexního rozvoje oddílů na sezónu 
2022/2023. J. Jirovský předložil a obsáhle okomentoval prezentaci s detaily výběru oddílů do 
jednotlivých skupin. V úvodu bodu jednotliví členové VV upozornili na potenciální střet zájmu, což 
bylo následně zohledněno. Proběhla diskuse nad předloženými variantami, ze které vzešel - s 
ohledem na aktuální debatu o finanční udržitelnosti - požadavek VV na striktní dodržení počtu 
účastníků v jednotlivých skupinách i regionech. Následně z hlasování členů VV vzešlo usnesení o 
dodržení zadání programu, a to omezení maximálního počtu oddílů za partnerské kraje (6 oddílů, 
tzn. 12 za partnerský region) a také dodržení počtu 12 oddílů v červené a 12 oddílů v oranžové 
skupině. Diskuse pokračovala také nad řešením zelené skupiny, kde bylo po hlasování schváleno, 
že bude upraven počet podpořených oddílů v rámci zelené skupiny ze 42 na 21 oddílů (3 oddíly na 
region) s finanční podporou ve výši 20.000 Kč. Členové VV apelovali nad kvalitním vzdělávacím 
obsahem pro přihlášené oddíly, který považují za klíčový prvek programu. 
 
Usnesení č. 20/05/22: VV ČF 

- schvaluje navržené úpravy a seznam oddílů vybraných do 
Komplexního rozvoje oddílů 

- ukládá informovat dotčené subjekty 
zodpovídají: P. Musil  Termín: 31. 05. 2022 

 
 
AD 21) Žádost o záštitu Českého florbalu 
 
R. Urbář předložil žádost o záštitu pro turnaj Floorball Czech Open 2022, která splňuje náležitosti 
schváleného systému udělování záštit ČF. Součástí je organizační a komunikační podpora, finanční 
podporu již ČF v systému záštit neuděluje. 
 
Usnesení č. 21/05/22: VV ČF 

- schvaluje udělení záštity Českého florbalu turnaji Floorball Czech 
Open 2022 

- ukládá informovat dotčené subjekty 
zodpovídají: R. Urbář Termín: 31. 05. 2022 
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Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Zpráva o průběhu ligových soutěží 
 
J. Dufek za KS předložil materiál Zpráva o průběhu ligových soutěží. 
 
Usnesení č. 40/05/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o průběhu ligových soutěží 

 

 

AD 41) Přehled vypsaných dotačních programů s možností získat finanční podporu a jejich 
úspěšnost v jednotlivých regionech 
 
P. Musil za KRO předložil materiál Přehled vypsaných dotačních programů s možností získat 
finanční podporu a jejich úspěšnost v jednotlivých regionech. 
 
Usnesení č. 41/05/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Přehled vypsaných dotačních programů s 

možností získat finanční podporu a jejich úspěšnost v jednotlivých 

regionech 

 

 

AD 42) Zhodnocení činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2021/2022 
 
P. Galasovský KRD předložil materiál Zhodnocení činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 
2021/2022.  
 
Usnesení č. 42/05/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zhodnocení činnosti rozhodčích a 

delegátů v sezóně 2021/2022 

 

 
AD 43) Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu Livesport Superligy, 
Extraligy žen, 1. ligy mužů v sezóně 2021/2022 
 
T. Pacák za KEFAM předložil materiál Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu 
Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. ligy mužů v sezóně 2021/2022. 
 
Usnesení č. 43/05/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o 

průběhu projektu Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. ligy mužů v 

sezóně 2021/2022 
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AD 44) Zpráva o průběhu krajských valných hromad 
 
J. Jirovský předložil Zprávu o průběhu Krajských valných hromad. Informoval o průběhu 
jednotlivých jednání, kdy pouze 1 krajská VH byla mimořádná.  
 
P. Musil krátce přednesl svůj pohled, např. na předkládané materiály v jednotlivých regionech. 
Zdůraznil potřebu pracovat se zástupci oddílů v některých regionech, aby krajské VH byly 
obsahově atraktivnější, jelikož je znát rozdíl v účasti na jednotlivých krajských VH.  
 
D. Novák se zúčastnil 4 Krajských VH. Referoval obsahové rozdíly, které zaznamenal. Členové VV 
krátce diskutovali celé nastavení. 
 
Usnesení č. 44/05/22: VV ČF 

- bere na vědomí Zprávu o průběhu regionálních valných hromad 


